
6 Pièces

1500 m²

Réf. 7872481

3 500 000 €

Eze
Maison à vendre (06360)
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Cette  magnifique  villa  se  trouve  à  la  moyenne  corniche  entre  Nice  et

Monaco sur un terrain de 1500 m2. Elle possede plusieurs terrasses et

une piscine  à  débordement  surplombant  Eze  Bord  de  Mer.La  villa  fait

on  total  environ  162m2  offrant  8  pieces,  dont  6  chambres  sur  3

niveau.Une dépendance composée de deux chambres, une salle d'eau

et  une buanderie.Une belle  terrasse avec espace barbecue accomplis

la  propriété,  comme  un  grand  garage  pour  3  voitures  et  2  places  de

parking.

This  magnificent  villa  is  located  on  the  moyenne  corniche  between  Nice  and

Monaco on a plot of around 1,500 m2. It has several terraces and an infinity pool

overlooking Eze Bord de Mer.The villa has a total living area of around 162m2 on 3

levels.  It  has 8 rooms, thereof  6 bedrooms.An separate annex-building consisting

of  two  bedrooms,  a  bathroom  and  a  laundry  room  offers  enough  space  for

guests.A beautiful terrace with barbecue area completes the property, as well as a

large garage for 3 cars and 2 parking spaces.
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